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 למגדלים שלום,

 

 

 

משבר הקורונה פוגע בעולם כולו. מעבר לפגיעה הבריאותית והמוות הרב שגורם בארצות 

ואוכלוסיות גדולות הוצאו ממעגל העבודה ענפים רבים שותקו  .רבות, נפגעת קשות גם הכלכלה

 והפרנסה. 

במדינות רבות מתקיים סגר הכולל גם את חנויות   ,גם ענף הטקסטיל למעשה עומד מלכת

 . ית ההזמנות ואף ביטלו חוזים קייימיםדים והטקסטיל. רשתות האופנה עצרו את מרבגהב

 ביטול ההזמנות שורשר לכל אורך שרשרת היצור עד לרכש כותנה גולמית.

 עצר את פעילות מפעלי הטקסטיל עצמם.בנוסף, במדינות רבות הסגר גם 

 

 במציאות זו אין צפי למכירות ומשלוחים של כותנה מישראל בעתיד הנראה לעין.

 משבר הקורונה פוגש את המועצה מחזיקה מלאי גדול כך שהגמישות הכספית מוגבלת.

הנזרעת  2020לנוכח מצב זה החליטה מועצת המנהלים לעצור את מתן המקדמות לעונת 

 אלה.בימים 

 המועצה פנתה לארגונים האזוריים למתן פתרונות תזרימיים חלופיים למגדלים.  

 בכל הארגונים קימת נכונות לסייע למשקי האזור.

 

ים הצפויה והעדר קבלת תמורות הנובעת ממנה, גם התשלומים כמו כן, לנוכח עצירת המשלוח

יהיו מותנים בקבלת קרי, המשך מתן המקדמות ותשלום חלקכם ביבול,  2019בגין עונת 

 הכספים מהלקוחות.

 

אנו חיים במציאות חריגה שלא ידענו כמוה. כולנו תקוה ובטחון שמציאות זו הינה זמנית, 

. עד לימים  המשבר יסתיים, החיים יחזרו למסלולם והקורונה תהיה רק דף בדפי ההסטוריה

 לכולנו.  ו להתגייס על מנת לשמור על הענף היקר כל כךהטובים שיגיעו על כולנ

 

, מקיבוץ עמרי שוהםבהזדמנות זו ברצוני לאחל הצלחה למנכ"ל הנבחר של מועצת הכותנה, 

מצר, שיחל בעבודתו בעוד מספר שבועות. עמרי יכנס למועצה בתקופה מאתגרת אך בטוחני  

 שידע להוביל את ספינת המועצה גם במים סועירם לחוף מבטחים. 
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כידוע לכם המועצה נערכה להמשיך לתת את כלל שירותיה למגדלים בהתאם לתקנות בעיקר  

 מבית העובדים ובשדה. 

 עובדי המועצה ואני עומדים לרשותכם טלפונית בכל נושא ובכל עת.

 

 גידול מוצלחת ובהצלחה לעמרי ולענף כולו. שנתברך בבריאות, עונת 

 

 

 

 

 , בברכת חג פסח שמח                                                                       

 

 אורי גלעד                                                                             

 מנכ"ל                                                                                 

 

 

 

 

 

 


